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REFERÈNCIA: Participació Ciutadana 
EXPEDIENT: 373/2022 
ASSUMPTE: ACTA Consell de Participació Ciutadana 1 de 2022. 
 

 

PERSONES ASSISTENTS 
PRESIDENTA 
- Gemma Alós Sospedra, regidora 
Participació Ciutadana. 
VOCALS 
- Leticia Piquer Ortiz, G.M. Compromís 
- Luisa Castells Garés, G.M. PP 
- Jaime Rossell Marín, Consell Escolar 

Municipal. 
- Pascual Carrasco Soler, AAVV Sants 

Patrons, Les Basses, Sant Judes. 
- Salvador Oliver Bertomeu, AAVV 

L’Alquerieta. 
 

SECRETARIA 
- Consuelo Llopis Pla. 
 
NO ASSISTEIXEN 
- Paco Cerveró Navarro, G.M. 

Ciudadanos 
- Fernando Pascual Moscardó, G.M. 

PSPV-PSOE 
- Angel Aparisi Jordán, G.M. VOX 
- Salvador Iñigo Luis, Consell P.N. 

Murta-Casella. 
- Paco González Paños, AAVV Balcó de 

la Ribera. 
- Javier Camarasa Carrasco  AAVV La 

Barraca d’A. Vives. 
 

HAN DISCULPAT LA SEUA ABSÈNCIA 
- Alicia Sierra Clari, Consell Assesor de 

Comerç. 
- Reme Pau Pla, AAVV Raval de Sant 

Agustí. 
 

Assiteixen per: 
- AAVV Colonia Ana Sanchis, Enrique 

Daries. 
- AAVV El Racó, José Luis Teruel. 
 

 
ACTA DE LA SESSIÓ CELEBRADA 
PEL CONSELL DE PARTICIPACIÓ 
CIUTADANA EL DIA 3 DE FEBRER DE 
2022.  
CARÀCTER DE LA SESSIÓ 
ORDINARIA. 
 
A la ciutat d'Alzira, a les 18:30 hores del 
dia 3 de febrer de 2022 es reuneixen a la 
Casa Consistorial (saló d’actes, planta 4) 
les persones que al marge s'expressen, 
membres del Consell de Participació 
Ciutadana d'aquest Ajuntament, amb la 
finalitat de celebrar la sessió ordinària per 
a la qual han sigut prèviament convocats, 
presidida per la regidora delegada de 
Participació Ciutadana, Gemma Alós 
Sospedra, amb l'assistència tècnica de la 
secretària. 
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pàg. 2 
 

ORDRE DEL DIA 
 
1. Lectura i aprovació de l’acta anterior. 

La presidenta, demana l'aprovació de l'acta anterior que, com sempre, se'ls ha facilitat 
junt a l'ordre del dia d'este Consell o si hi ha alguna objecció a la mateixa. 
No havent-hi cap intervenció, els assistents mostren la seua conformitat a l'acta de la 
sessió del Consell del 29/11/2021, que queda aprovada per unanimitat. 
 
 
2. Informació sobre les subvencions a les Associacions Veïnals per a 2022. 

Gemma Alós informa que enguany s'han aprovat molt prompte els pressupostos 
municipals per a 2022, i que, com ja es va dir en l'anterior Consell, l'assignació per a 
les subvencions a les Associacions Veïnals s'ha aconseguit mantindre en 17.000 €. 
Per això, estem preparant ja la convocatòria de les subvencions que, com ja saben, es 
publicarà perquè presenten les propostes i els pressupostos. 
 

3. Informació sobre el romanent de 2021. 

Gemma pensava, quan es va convocar este Consell, que en data de hui ens haurien 
comunicat el romanent de 2021 i encara que no tenim la quantitat exacta, si que es pot 
informar en què s'invertirà, serà concretament en: 

- El edifici de la Policia Local 
- El pavelló Fontana Mogort, que s'ha retardat a causa d'un error en la licitació. 
- I el Casal Jove. 
També es destinarà a partides que han quedat curtes per a l'obligació de pagos. 

Leticia Piquer, comunica que s'ha inclòs el Casal Jove perquè es va licitar i no es va 
presentar cap empresa per això s'ha retardat tot. 

Salvador Oliver, demana que si, després del Ple, hi ha alguna variació important sobre el 
que s'ha exposat se'ls informe. 
 
 
4. Capital Cultural i Agenda Urbana. 
 
La presidenta informa que Alzira ha sigut nomenada Capital Cultural per a 2022 amb tot el 
que això comporta, per la qual cosa part del romanent, que s'ha comentat en el punt 
anterior, es dedicarà també a potenciar i augmentar l'activitat cultural a la ciutat. 

Leticia Piquer, informa que es va sol·licitar ser ciutat pilot per a confeccionar una Agenda 
Urbana i ens han seleccionat entre unes 160 ciutats espanyoles, la qual cosa hem de 
valorar molt positivament. Això ha suposat una subvenció de 150.000 € per a començar a 
treballar i a visualitzar quin tipus de ciutat és la que volem. 
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Cal presentar un projecte abans del 15 de setembre, ara s'està fent el diagnòstic DAFO 
amb les dades aportades pels diferents departaments municipals, després es farà una 
anàlisi i el següent seria consultar, estudiar i veure que convé dur a terme. 

Les ciutats triades rebran més pressupost per a poder realitzar els projectes determinats. 
 
Luisa Castells, pregunta qui s'està encarregant de concentrar i dirigir la informació. 
 
Leticia Piquer, respon que per al diagnòstic s'ha realitzat un contracte menor i que, si fera 
falta, es licitaria per una empresa experta en aquests assumptes urbans. 
 
 
5. Dades COVID i trajectòria a Alzira. 
 
Gemma Alós comunica que les xifres d’incidència COVID que es donaran no seran, com 
fins ara, les facilitades pel Departament de Salut Pública de la Ribera, sinó que seran les 
que s'actualitzen en la web de la Conselleria de Sanitat; el motiu és que en els centres de 
salut actualment només es fan proves a les persones vulnerables i no s'està fent un 
seguiment de contactes positius, en conseqüència no reben les dades de totes les proves 
que s'estan fent en les farmàcies, les quals són comunicades directament a la Conselleria, 
per la qual cosa si donàrem les xifres com abans serien errònies. 
 
Hui mateix, a l'Hospital de la Ribera hi ha una planta destinada a malalts de Covid que no 
està plena i en UCI hi ha 3 casos. 
 
A títol informatiu i a l'espera de noves indicacions, dir que actualment es poden celebrar ja 
activitats sempre amb màscaretes, però quan es tracte de menjars o sopars en les quals 
s'haja de prescindir d'estes, per a accedir obligatòriament caldria demanar el certificat 
Covid, ja que si la policia realitzara un control i algú no el tinguera la quantia de la multa és 
important i la responsabilitat seria de l'entitat que haja organitzat l'acte. 
 
 
6. Precs i preguntes. 
 
Salvador Oliver manifesta que en l'anterior Consell va comunicar la preocupació del barri 
per l'ocupació de voreres amb mobles per part d’alguns veïns; se’ls va contestar que ho 
passarien a la delegació corresponent i ningú els ha dit res fins hui. 
 
La presidenta respon que, efectivament, es va informar de la queixa però no han tingut 
resposta, l'últim que se sap és que els treballadors havien manifestat que tenien por. 

Salvador Oliver pregunta si és que no saben como solucionar este assumpte, i afig que la 
solució seria augmentar la vigilància i els avisos, i insistir perquè al final desistisquen. 

Si hi ha ordenances que regulen aquesta ocupació demana que es facen complir. 

El barri nota la falta de visita dels polítics, abans si que es passaven alguna vegada i 
s'interessaven pels problemes, ara la sensació és d'abandó. 

Respecte a un altre tema, indica que en el carrer San Quintín fallen dos fanals des de fa 
temps i en l'entrada del carrer Callao també. 
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pàg. 4 
 

Luisa Castells comenta que si en el contracte està inclòs el barri de l'Alquerieta i hi ha 
hagut problemes, estos s'han de solucionar, si fa falta amb la intervenció de la Policia 
Local que esta per a donar seguretat al veïnat. 
 
Salvador Oliver diu que els que amenacen són els que millor viuen i pensa que això és 
lamentable. 
 
Gema Alós informa que tornarà a insistir. 
 
 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
I no havent-hi més assumptes que tractar, per la Sra. Presidenta, s'alça la sessió, sent 
les 19:50 hores, del que jo la Secretària estenc acta i certifique. 
 

GEMMA ALOS SOSPEDRA
Fecha firma: 17/02/2022 9:30:15

AJUNTAMENT ALZIRA

CONSUELO LLOPIS PLA
Fecha firma: 16/02/2022 15:03:55
TECNICA DE GESTION
AJUNTAMENT ALZIRA
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